

<<职业英语系列>>

图书基本信息

书名：<<职业英语系列>>

13位ISBN编号：9787040298208

10位ISBN编号：7040298201

出版时间：2010-8

出版时间：高等教育出版社

作者：中等职业学校职业英语教材编写组 编

页数：241

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

前言

2005年我们根据“就业导向”、“能力本位”等新的职业教育办学理念，针对中等职业学校学生的实际状况，编写出版了适应学生需求的“职业英语”系列立体化教材。

2009年1月教育部颁布了《中等职业学校英语教学大纲》（以下简称《大纲》）。

当前我国职业教育的办学方针、指导思想、人才培养模式、知识体系和技能要求等都已经发生了变化，职业教育应培养学生的关键能力、技能迁移能力、职业意识和终身学习能力，以满足用人单位对从业人员的学习能力、合作能力和自我行为控制能力的要求。

为了应对这种变化，《大纲》在总目标中提出使学生“初步形成职场英语的应用能力”，并从语言知识、语言技能、情感态度、学习策略与文化意识等五个维度对目标作出描述。

将课程教学内容分为“基础模块（必修）”、“拓展模块（任选）”和“职业模块（限选）”三个部分，其中“基础模块”强调培养学生初步的英语应用能力；并从教学内容与要求、教学安排、教学实施、教学评价等方面详细阐述。

根据《大纲》中“基础模块”的教学内容与要求，结合自“职业英语”系列立体化教材出版以来收集到的中职学校师生的反馈意见，我们特修订了本套教材，以期更符合目前我国中等职业教育对英语课程教学和英语教材的新要求。

内容概要

当前我国职业教育的办学方针、指导思想、人才培养模式、知识体系和技能要求等都已经发生了变化，职业教育应培养学生的关键能力、技能迁移能力、职业意识和终身学习能力，以满足用人单位对从业人员的学习能力、合作能力和自我行为控制能力的要求。

书籍目录

UNIT 1 Working in an Office Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Secretary Wanted Reading 2 Staying Happy in Your Office Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 2 At a Shopping Mall Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Information Desk Reading 2 Great Mall of China Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 3 Sightseeing Warm-up Listening & Speaking Reading 1 A Local Tourist Guide Reading 2 Access to the Eiffel Tower Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 4 Hotels and Restaurants Warm-up Listening & Speaking Reading 1 An Efficient Bartender Reading 2 A Front-desk Clerk Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 5 Advertising Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Advertising Agencies Reading 2 Advertising Techniques Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 6 Being a Respectable Technician , Warm-up Listening & Speaking Reading 1 What Is a Good Technician ? Reading 2 Machine Safety Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 7 In an IT World Warm-up Listening & Speaking Reading 1 A Web Administrator Reading 2 IT Brings Benefits ! Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 8 Cuisine Around the World Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Welcome to Our Show ! Reading 2 Make Your Pizza Dough Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 9 Medical Care Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Nursing Can Be a Rewarding Career Reading 2 A Funny Misunderstanding Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 10 Working in a Bank Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Credit Cards in the US Reading 2 What Is the World Bank ? Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 11 Road Ahead Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Vocational Education Can Make a Huge Difference to Your Future Reading 2 Learn from a Model Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

UNIT 12 Tips for Success Warm-up Listening & Speaking Reading 1 Treat Your Work as Play Reading 2 BASIC Tips for Career Success Practice Your Language Unit Task Self-checklist Fun Time

章节摘录

"I realize some of you already know the safety procedures for this type of machine , but Ill just explain some of the basics again. First of all , make sure you know how to stopthe machine before you start it. That seems obvious but its important." "Second , always check that all the safety guards are fitted correctly before youoperate the machine because if you dont , someone might have a bad accident. Whatelse ?

Oh yes , never try to clean a machine while thats in motion. Switch it off andunplug it." "And finally , tell your supervisor immediately if you think the machine is notworking properly. OK , so has anyone got any questions ?

"

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>